
 
Referat af bestyrelsesmøde hos Leif den 8/4 - 2014 

 
1.   Godkendelse af dagsorden: 
      Dagsordenen blev godkendt. 
 
2.   Godkendelse af sidste referat: 
      Referatet blev godkendt. 
 
3.   Loppemarked 2014: 
      Det planlagte loppemarked vil blive afholdt søndag den 15. juni. Indbydelse med 
      beskrivelse af arrangementet bliver fremsendt ca. 4 uger i forvejen. 
 
4.   Bustur: 
      Den planlagte bustur finder sted lørdag den 23. august. Der køres i år til Maribo   
      søerne, hvor vi skal ud at sejle med ”Anemonen”. Efter sejlturen fortsættes til  
      ”Landsbyen”  i Våbensted, hvor vi spiser frokost. Der vil senere blive fremsendt en  
      indbydelse med en mere udførlig omtale af arrangementet. 
 
5.   Rep. af udhængsskab. 
      Vores gamle udhængsskab trænger til fornyelse. Kaj fra bestyrelsen har påtaget sig 
      at udføre arbejdet. 
 
6.   Evaluering af besøget på Folketidende og Radio Sydhavsøerne. 
      Det arrangerede besøg på Folketidende blev en succes, og vi fik en interessant 
      gennemgang og et godt indblik i alle de spændende aktiviteter der finder sted  
      på denne dynamiske arbejdsplads. Bestyrelsen vil undersøge mulighederne for,  
      at der senere vil kunne foretages andre tilsvarende virksomhedsbesøg.   
 
7.   Eventuelt: 
      Flere af jer har formodentlig bemærket, at det udførte gravearnejde langs stien 
      (den gamle jernbanelinie) nu er blevet udvidet, således at vores problemer med  
      vand og is på stien nu skulle være løst. En henvendelse fra vores formand til  
      kommunens miljøafdeling blev hurtigt fulgt op, og det nye gravearbejde blev 
      igangsat i løbet af nogle få dage. Vi takker for det positive resultat af vores  
      henvendelse. 
 
8.   Næste møde: 
      Det næste møde finder sted tirsdag den 3. juni hos Jørgen. 
 
 

PBV 
Jørgen Arleth 


